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دیدگاه

کوتاه از جهان

دولت هیچ جا حضور 
ندارد

لغو نشست ضد ایرانی آمریکا و شورای 
همکاری خلیج فارس

فعال سیاســی اصلاح طلب گفت: امروز دیگر فرار مغزها 
نداریم بلکه نســل نوجوان ما براساس آگاهی از وضعیت 
زندگی در کشــورهای دیگر، به محض گیرآوردن فرصت 
مهاجرت می کنند چون به آینده امیدافزایش امید جامعه 
به آینده و تقویت سرمایه اجتماعی از جمله رسالت هایی بود 
که انتظار می رفت دولت سیزدهم ظرف مدت چهارسال با 

اقدامات و خدمات شایسته، به موقع و....

منابع خبری گزارش داده اند آمریکا نشستی که قرار بوده 
با یک کارگروه ضد ایرانی در شورای همکاری خلیج فارس 

برگزار شود، لغو کرده است.
پایگاه »SEMAFOR« به متن نامه ای دست یافته که در 
آن تصریح شده، دولت آمریکا در نامه ای به اطلاع دبیرخانه 
شــورای همکاری خلیج فارس رسانده که قادر به شرکت 
در نشست های برنامه ریزی شده با کارگروهِ پدافند موشکی 
یکپارچه علیه ایران در شــورای همــکاری خلیج فارس 
نخواهد بود. این خبر در حالی گزارش شده که اقدام هفته 

گذشته اوپک پلاس در کاهش ....
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بازی حیثیتی غرب و روسیه بر سر جنگ هسته ای

حمله اتمی حکم نیش زنبور را برای پوتین دارد
محمد اکبری/ پس از گذشت چند ماه از 
شــروع حمله روسیه به اوکراین و رد و بدل 
شــدن تهدیدها و همچنیــن الحاق چهار 
منطقــه از اوکراین به روســیه، جنگ وارد 
مرحله جدیدی شده است. پس از انفجاری 
در پل کریمه و پاسخ روسها با حمله موشکی 
به اوکراین، افــکار عمومی جهان همچنان 
منتظر اخبار جدیدی از اوکراین هستند؟ آیا 
پوتین می تواند تهدید خود را در براه انداختن 
جنگ هسته ای عملی کند یا به سمت میز 
مذاکره با قدرتهای بزرگ برای نهایی کردن 
امتیازات خود خواهد رفــت؟ در این باره با 
مهدی مطهرنیا کارشناس مسائل بین الملل 

گفت و گو کرده ایم که از نظر می گذرانید.
 به نظرتان با توجه به شرایط پیچیده 
موجود در اوکراین و شــدت گرفتن 
مواضع تند و تیز از طرفین منازعه، باید 
منتظر گسترش آتش جنگ به مناطق 
دیگر و به اصطلاح جنگ جهانی سوم 
باشــیم یا این احتمال کمتر از چیزی 
است که در مواضع رهبران سیاسی از 

آن یاد می شود؟
جنگهایی با هواپیماهای بدون سرنشین یا 
جنگهای سایبری، جنگهایی با پارادایمهای 
متمایز از جنگهای کلاسیک است. دهه ها 
هســت که جنگ موسوم به جنگ جهانی 
سوم شروع شده است و کشته های متفاوتی 
را بیش از صحنه آشــکار نبرد در اوکراین یا 
افغانستان یا سوریه در جامعه بین المللی بجا 
گذاشته است.من بر این بارو هستم که جنگ 
جهانی ســوم از منظر محتوایی در جریان 
است و هزینه های آن بر دوش ملتها و آینده 
زیست بشــری در حال دیکته شدن است. 
این از منظر منطق محتوایی قابل پذیرش 
است اما از منظر منطق آرایه شکلی همان 
گونه که بارها متذکر شده ام دهه ۲۰۲۰ تا 
۲۰۳۰ دهه شکل بخشیدن و محتوی دادن 
به نظم آینده جهانی است که بین سه قدرت 
نظام بین الملل رقابت بر سر آینده آن وجود 
دارد. این سه کشور عبارتند از امریکا، چین 
و اروپای متحد. هر کــدام از آنها در پی آن 
هستند که در مسیر حرکت به سوی نظم 
آینده جهانی در موقعیتهای گوناگون یکدیگر 
را محدود و امتیازات بیشــتری برای آینده 
کسب کنند. جنگ اوکراین در واقع زایشگاه 
ایــن دهه برای شــکل دادن به نظم آینده 
جهانی محسوب می شــود. ایالات متحده 
امریکا به خوبی دریافته بود که اتحادیه اروپا 
در صورت وحدت با روســیه به عنوان یک 
قدرت بزرگ نظامی پیش از جنگ اوکراین 
می تواند در وزن کشی قدرت در برابر امریکا 
در شکل دادن به نظم آینده جهانی از وزن 

قابل توجه تری برخوردار باشد.
امریــکا اکنون بــه عنوان یکــی از رقبای 
استراتژیک تولید کنندگان انرژی در جهان 
در قــرن ۲۱ حضــور دارد. دیگر نفت برای 
امریکا کالای اســتراتژیک نیست ولی برای 
کنترل رقبایــی چون اروپای متحد و چین 
از اهمیت اســتراتژیک برخوردار اســت لذا 
باید بزرگترین صادر کنندگان نفت و گاز در 
جهان را تحت کنترل خــود قرار می داد و 
اوپک خاورمیانه را تبدیل به یک اوپک بین 
المللی با رهبری امریکا می کرد. لذا ایجاد یک 
فضای معنادار اصطکاک میان اروپا و روسیه از 
یک سو، عبور این جنگ از روسیه به منطقه 
خاورمیانه و بویژه با مرکزیت تهران می تواند 
در دستور کار قرار گیرد. صحبت از پهپادهای 
ایرانی، همگنی تهران با مسکو در جنگ با 
اوکراین با توجه به حمایتهایی که در تهران 

از مسکو انجام می پذیرد اکنون خط اتحادی 
را مشخص می کند که می تواند متحدین را 
در برابر متفقین قرار دهد. با وجود صحبت 
از همگرایی اروپا و امریکا، اروپا به دنبال آن 
اســت تا خود را از زیر چتر چیرگی امریکا 
خارج کند ولی در عمل توانایی چنین امری 
را ندارد و این منجر به آن می شود که بهم 
چســبندگی اروپای متحد و امریکا در دو 
سوی اقیانوس در ارتباط با مسائل بین المللی 
افزایش یابد و هم اکنون مســکو و تهران را 
هدف قرار دهد و سپس بتواند با حل مسئله 
اتحاد تهران با مسکو اتحاد آنها را با چین مورد 
هجمه خود در آینده قرار دهد.لذا باید گفت 
مسئله اساسی، وقوع یک جنگ یا نام گذاری 
آن به جنگ جهانی ســوم در مسیر ادبیات 
سیاسی یک رویکرد ژورنالیسیتی است. ولی 
از منظر اســتراتژیک ما شاهد شکل گیری 
ورود زایش نظم نوین جهانی به نه ماهگی 
در دهه ۲۰۲۰ میلادی هستیم و لذا احتمال 
گسترش آن وجود دارد. من در سناریوهای 
آینده جنگ اوکراین به ۴ سناریو اشاره کرده 
ام که هرکدام از این ســناریوها برتابشــگر 
معنایی اســت که مسئله اســتفاده از این 
بحران برای شکل دادن به نظم آینده جهانی 
باز می گردد. لــذا باید توجه خود را به این 
نکته معطوف داریم که اساسا جنگ اوکراین 

محدود به اوکراین و منازعه میان مســکو و 
کی اف نیست و در برگیرنده ابعاد گوناگونی 
از مسائل مربوط به نظام بین الملل آینده نظم 

جهانی در بافت موقعیت کنونی است.
 این وضعیت در حال حاضر به وضعیت 
بحران کوبا در دهه ۶۰ میلادی تشبیه 
می شود. حضور رهبرانی چون کندی 
و خروشــچف و مذاکره بین امریکا و 
روسیه، باعث توقف یک جنگ هسته 
ای شد. به نظرتان حضور پوتین و بایدن 
در راس قدرت مــی تواند باز هم یک 

جنگ فراگیر را متوقف کند؟
قدرتهای بــزرگ در حوزه بین المللی تابع 
پارادیم منابع منافع هستند و هزینه فایده 
ها را می بیننــد. نه گفت و گو هدف غایی 
آنها است نه جنگ، بلکه اینها ابزار آنها برای 
رسیدن به هدف است و بالطبع هر ابزاری که 
هزینه پایین تر و منافع بیشتر داشته باشد 

مورد استفاده نهایی آنها قرار می گیرد. هم 
اکنون اردوغان می گوید پوتین اعلام کرده 
اســت که آماده یک معامله بزرگ با غرب 
است و اینجا منظور از غرب از لحاظ محتوایی 
ایالات متحده امریکا است. این معامله بزرگ 
نه معامله ای در سطح اوکراین بلکه در سطح 
ایجاد یک نظم نوین جهانی شکل می گیرد. 
معاملــه ای که می تواند بده بســتان های 
تاریخی مانند کنفرانــس تهران و امثال آن 
را به همراه داشته باشد. لذا روسها در جنگ 

اوکراین دچار یک استعاره معنادار شده اند.
من بارها گفته ام شــکارچیان مار بوآ برای 
شکار آن پای خود را در لانه این مار فرو می 
برند تا مار بوآ پای آنها را ببلعد تا آنها بتوانند 
مار بوآ را از لانه خود بیرون کشــیده و شکار 
کنند. اوکراین پای غرب در لانه روسیه بود و 
اکنون شکارچیان مار بوآ پوتین را از لانه خود 
بیرون کشیده اند. پوتین اکنون بالغ بر شش 
ماه است که درگیر جنگ است. اگر او حتی 
درصدی از خاک اوکراین را به روسیه الحاق 
کند که عملا امضای آن توسط پوتین صورت 
گرفت، اما به هیچ وجه مورد پذیرش جامعه 
بین المللی و حتی نزدیکان روســیه به طور 
رسمی قرار نگرفته است و می تواند پس از 
شکست نظامی روسیه در جبهه های جنگ 
با اوکراین شکست حیثیتی و سیاسی را برای 

پوتین به همراه داشته باشد و جو زدگی افکار 
عمومی توده های روسیه ناشی از بروز یک 
جنگ بر اساس سنت اتحاد جماهیر شوروی 
نسبت به پوتین را به ناگاه سلب کرده و پوتین 
را از اوضاع مناسب موجود در افکار عمومیِ 
بخشی از جامعه روسیه نیز به پایین کشد و 

تبعات بالاتری برای پوتین داشته باشد.
از طرفی امریکایی ها هم به دنبال آن هستند 
که هزینه کمتر و امتیازهای بیشتری بگیرند. 
اگر بر سر اوکراین بتوانند یک معامله بزرگ 
با روســیه به انجام برسانند و اهداف خود را 
تامین کنند در این تردیدی نخواهند داشت. 
لذا اگر روسها به سمت مذاکره بیایند باید در 
مذاکره امتیازهایی در حد روسیه نه در حد 
اتحاد جماهیر شــوروی به عنوان ابرقدرت 
دوران جنگ سرد دریافت نمایند و به عنوان 
یک قدرت دارای دو درصد از قدرت جهانی 
را در برابر قدرت بالغ بر ۲۰ درصد از قدرت 

ایالات متحده امریکا دریافت نماید. از طرف 
دیگر اگر وارد جنگ شــوند به این معنا که 
جنگ اوکراین را بر اساس تهدیدهایی که قبلا 
انجام داده و به آنها منطق عملی نبخشیده اند 
من جمله زدن ماهواره های امریکا و اروپا و 
همچنین ورود به جنگ اتمی، اســتفاده از 
بمب اتمی در جنگ حاضر می تواند هزینه 
گزافی را متوجه روسیه کنونی کند. به همین 
جهت به نظر می رســد امریکایی ها تلاش 
داشــتند ابهت ارتش روســیه را بشکنند و 
اکنون حیثیت سیاسی پوتین را نشانه رفته 
اند. حال باید دید که روســها آیا مذاکره را 
ترجیح می دهند و گرفتن امتیازهای مناسب 
را که می تواند حداکثــرِ حداقل ها را برای 
روسها به همراه داشته باشند یا اینکه روسها 
با رهبری پوتین حاضر می شوند تا در این 
معامله ریسکی بالا کرده و زمینه گسترش 
جنگ از اوکراین به صحن عمومی نظام بین 
الملل را پذیرا باشد. بی تردید برنده این جنگ 
روسها نیستند اگرچه می توانند ضربه های 

مهلکی هم به طرف مقابل وارد کنند.
 آیــا چنان که برخی رهبــران اروپا 
هشدار داده اند باید تهدید هسته ای 

پوتین را جدی گرفت؟
اســتفاده از سلاح هسته ای در حال حاضر 
مانند اســتفاده زنبور عسل از نیش خود در 
برابر تهدیدات موجود است. زنبور وقتی مورد 
تهدیــد قرار می گیــرد از زهر و نیش خود 
استفاده می کند. اما همان زمان که نیش را 
وارد می کند خود هم از بین می رود. روسها 
باید بدانند و به خوبی آگاه هستند که داشتن 
سلاح هســته ای انگیزه استفاده و استفاده 
از آن یــک طرف معادله قرار دارد و پذیرش 
ضربه های انتقام در به کار بردن سلاح های 
هسته ای در طرف دیگر قرار دارد. امریکا در 
هیروشیما و ناکازاکی بمب هسته ای را زمانی 
که تنها دارنده بمب هسته ای بود استفاده 
کرد و پس از آن هیچ کس ریسک استفاده 
از آن را نکرده است. باید دید آیا پوتین می 
خواهد آخر الزمان هســته ای ایجاد کند؟ 
اولین ســلاح هســته ای که شلیک شود 
چندین سلاح هسته ای از طرف های مقابل 
به طرف شروع کننده جنگ ارسال خواهد 
شد. این تصویری هولناک برای زننده ضربه 
اول در حال حاضر ایجاد می کند. باید دید آیا 

پوتین این ریسک را می پذیرد
پوتین اگر تهدید هسته ای را به انجام برساند 
متوجه ضربه های هولناک خواهد شــد و 
هزینه گزافی بر جهان تحمیل خواهد کرد 
و اگر عقب نشــینی کند حیثیت خود را از 

دست داده است.

پوتین اگر تهدید هسته ای را به انجام برساند متوجه ضربه های هولناک خواهد 
شد و هزینه گزافی بر جهان تحمیل خواهد کرد و اگر عقب نشینی کند 

حیثیت خود را از دست داده است. این است که غرب تهدید هسته ای او را 
جدی می گیرد تا او را در یک بافت موقعیتی کیش و مات قرار دهد

,,

اورکت پوتین بر دوش بن زاید 
دیدار سه شــنبه رئیس جمهوری روسیه 
و رئیس امارات در ســن پترزبورگ با یک 
اتفاق جالب همراه بود و در پایان این دیدار 
پوتین اورکتش را به بن زاید داد تا از وی 

دربرابر سرما محافظت کند.
به گزارش ســایت شبکه روســیا الیوم، 
دیمیتری پسکوف، سخنگوی کاخ کرملین 

در ســخنانی گفت کــه ولادیمیر پوتین، 
رئیس جمهوری کشورش در پایان دیدار 
 بــا محمد بــن زاید در ســن پترزبورگ،

 اورکت خود را به نشانه علاقه به بن زاید 
داد.

وی در پاسخ به سوال یک خبرنگار مبنی 
بر اینکه آیــا اماراتی ها این اورکت را پس 

داده اند یا خیر با خنــده افزود: نمی توانم 
به سوالت پاســخ دهم. این نشانه خاصی 
از علاقه و بیانگر روحیه متقابل دو رئیس 

است
پســکوف ادامه داد: حتی اگر این اورکت 
پس داده نشود، مشکلی ایجاد نمی شود و 

فکر نمی کنم مشکلی پیش بیاید.

دولت هیچ جا حضور ندارد
فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: امروز دیگر فرار مغزها نداریم بلکه نسل 
نوجوان ما براساس آگاهی از وضعیت زندگی در کشورهای دیگر، به محض 
گیرآوردن فرصت مهاجرت می کنند چون به آینده امیدافزایش امید جامعه 
به آینده و تقویت سرمایه اجتماعی از جمله رسالت هایی بود که انتظار می 
رفت دولت سیزدهم ظرف مدت چهارسال با اقدامات و خدمات شایسته، به 
موقع و انقلابی به آنها جامه عمل بپوشاند. رئیس جمهور نیز بر این رسالت 

دولت تأکید کرده است.
علی صوفی در گفتگو با نامه نیوز درباره میزان افزایش امید جامعه به آینده 
بر اثر اقدامات دولت سیدابراهیم رئیسی گفت: آقای رئیسی بیان می کند 
که »امید تا حدودی در جامعه ایجاد شده است«، خوب بگوید کجا چنین 
اتفاقی افتاده است؟ وقتی می بینیم از زمان استقرار این دولت گرانی اوج 
گرفت، حجم نقدینگی بالارفت و تورم با شیب تند افزایش پیدا کرد. سفره 

مردم هر روز کوچکتر می شود و ارزش پول ملی کاهش می یابد.
وی افزود: می بینیم همه شاخص ها منفی است و دولت هیچ جا حضور 
نــدارد. هر روز که از خواب بلند می شــویم قیمت ها در بازار بدون هیچ 
منطقی نســبت به روز قبل افزایش پیدا کرده اند و فروشندگان نیز هیچ 
ابایی از گران فروشــی ندارند؛ تنها بهانه آنها این است که اگر جنس را به 
قیمت دیروز بفروشــند، فردا نمی تواند جنس جدید جایگزین کنند. در 
هیچ کشور توسعه یافته و در حال توسعه چنین وضعیت بی ثباتی قیمت 

را شاهد نیستیم.
این فعال اصلاح طلب یادآور شد: آقای رئیسی اگر می خواست به جامعه 
امید دهد در همان ابتدای دوره ریاست جمهور باید ثبات اقتصادی ایجاد 
می کرد، یعنی کاری می کرد تا قیمت ها در همان ســطح باقی بمانند، 
نه آنکه در شــعار انتخاباتی اش بگوید قیمت ارز را به ۱۰ هزار تومان می 
رساند اما بعد از تحویل گرفتن دولت قیمت ارز ۲۳ هزار تومانی به بالای 
۳۲ هزار تومان افزایش پیدا کند و اساس دولت هم هیچ پاسخی ندهد که 

چرا این طور شد.
وی افزود: دولت شاخص های درآمدی را مثبت ارزیابی می کند و ادعا دارد 
طلب های ایران را از سایر کشورها وصول کرده و وضعیت ارزی خزانه بهتر 
از گذشته شده، همچنین فروش نفت افزایش یافته است اما در عمل می 
بینیم شاخص های مهم اقتصادی دارند منفی می شوند. این واقعیتی است 
که همه اقشار مردم از روستایی و شهری هر روز آن را با پوست و گوشت 

و استخوان شان لمس می کنند و از وضعیت پیش آمده ناراحت هستند.
این فعال سیاسی تأکید کرد: مردم مأیوس هستند از اینکه فردا بخواهد 
بهتر از امروز شود. آنها اطمینان دارند که قطعا فردا بهتر از امروز نیست. 
اگر دولت آقای رئیســی این وضعیت را افزایش امید در جامعه می خواند 
پس یأس را چه معنا می کند. ما امروز دیگر فرار مغزها نداریم بلکه نسل 
نوجوان ما براساس آگاهی از وضعیت زندگی در کشورهای دیگر، به محض 
گیرآوردن فرصت مهاجرت می کنند چون به آینده امید ندارند وگرنه می 
ماندند. این دروغ است که بگوییم دولت توانسته در جامعه امید ایجاد کند 

چون همه شاخص ها نشانه یأس است.

دیدگاه

کوتاه از جهان
لی

داخ
ست 

سیا
لغو نشست ضد ایرانی آمریکا و شورای همکاری خلیج فارس

منابع خبری گزارش داده اند آمریکا نشستی که قرار بوده با یک کارگروه 
ضد ایرانی در شورای همکاری خلیج فارس برگزار شود، لغو کرده است.

پایگاه »SEMAFOR« به متن نامه ای دست یافته که در آن تصریح 
شده، دولت آمریکا در نامه ای به اطلاع دبیرخانه شورای همکاری خلیج 
فارس رســانده که قادر به شرکت در نشســت های برنامه ریزی شده با 
کارگروهِ پدافند موشکی یکپارچه علیه ایران در شورای همکاری خلیج 

فارس نخواهد بود.
این خبر در حالی گزارش شــده که اقدام هفته گذشته اوپک پلاس در 
کاهش تولید دو میلیون بشــکه نفت در روز به شدت گرفتن بی سابقه 

تنش ها میان ریاض و واشنگتن منجر شده است.
روزنامه وال استریت ژورنال ساعتی قبل تر گزارش داد، مقام های آمریکایی 
قبل از تصمیم اوپک پلاس برای کاهش تولید روزانه دو میلیون بشکه 
نفت با عربستان ســعودی و سایر متحدان عربی خود تماس گرفته و 
خواستار آن شدند که تصمیم گیری در این خصوص را فقط برای یک ماه 
دیگر عقب بیندازند، اما پاسخ این کشورها به درخواست آمریکا منفی ب

مقام های آمریکایی به طرف های سعودی اعلام کردند که کاهش تولید 
نفت به عنوان تصمیم عربســتان برای همســویی با روسیه در جنگ 
اوکراین دیده خواهد شــد و اینکه انجــام چنین اقدامی باعث کاهش 

حمایت واشنگتن از ریاض می شود.
منابع مورد استناد وال اســتریت ژورنال گفته اند که مقام های سعودی 
درخواســت دولت بایدن را در راستای تلاش برای جلوگیری از انتشار 
اخبار بد در آســتانه انتخابات میان دوره ای کنگره قلمــداد و آن را رد 
کرده اند. قیمت بالای سوخت و تورم در آمریکا از جمله مسائل اساسی 

است که در این انتخابات به ضرر دموکرات ها عمل می کند.
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511/1ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده ۳ قانـون و مـاده ۱۳ آئیـن نامـه قانون 
تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتـی و اراضی و سـاختمانهای  فاقد 
سـند رسـمی . نظـر بـه دسـتور مـواد ۱ و ۳ قانـون تعییـن 
تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند 
رسـمی مصـوب ۱۳9۰/9/۲۰ و برابـر رای اصلاحـی شـماره 
۱۴۰۱6۰۳۰6۰۰6۰۰۳۳۱9 هیـات اول موضـوع مـاده یـک 
قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک 
متقاضـی  بلامعـارض  و  مالکانـه  تصرفـات   تربـت حیدریـه 
آقـای محسـن حسـن پـور عبـدل آبـادی فرزنـد هـادی بـه 
شـماره شناسـنامه 8۱6۲ صـادره از تربت حیدریه نسـبت به 
ششـدانگ یکباب سـاختمان به مسـاحت ۱۴5/۴۰ متر مربع 
) یکصـد و چهـل و پنـج وچهـل صـدم مترمربع( قسـمتی از 
پلاکـ  شماره ۲8۴ متصل به ۲8۲ از 6 فرعی از اراضی موسی 
آبـاد پـلاک ۲ اصلی دهسـتان اربعه واقع در خراسـان رضوی 
بخـش یک حـوزه ثبـت ملـک تربت حیدریـه خریـداری مع 
الواسـطه از مالـک رسـمی مهدی موسـوی خورشـبری محرز 
گردیـده اسـت. لـذا به موجـب مـاده ۳ قانون تعییـن تکلیف 
وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی و 
مـاده ۱۳  آئیـن نامـه مربوطـه ایـن آگهـی در یـک نوبت  از 
طریـق روزنامـه محلی و کثیرالانتشـار در  شـهرها منتشـر تا 
در صورتیکـه اشـخاص ذینفـع بـه آرای اعـلام شـده اعتراض 
داشـته باشـند بایـد از تاریـخ انتشـار اولین آگهی تـا یک ماه 
اعتـراض خـود را بـه اداره ثبـت محـل وقـوع ملک تسـلیم و 
رسـید اخـذ نماینـد.  معتـرض باید  ظـرف یک مـاه از تاریخ 
تسـلیم اعتـراض مبـادرت بـه تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه 
عمومـی محـل نمایـد و گواهـی دادخواسـت بـه اداره ثبـت 
محـل تحویل دهـد که در این صـورت اقدامـات ثبت موکول 
بـه ارائـه حکـم قطعی دادگاه اسـت و در صورتی کـه اعتراض 
در مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یا معتـرض، گواهـی تقدیم 
دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل را ارائه نکنـد اداره ثبت 
مبـادرت بـه صـدور سـند مالکیـت می نمایـد و صدور سـند 

مالکیـت مانـع از مراجعـه متضـرر به دادگاه نیسـت. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۱/7/۲۱

سید امین موسوی 
رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

وزیر صمت اعلام کرد؛

حذف قرعه کشی خودرو تا پایان سال
وزیر صمت با بیان اینکه امسال خودروی 
ناقــص کف پارکینگ نداریــم، از حذف 
قرعه کشــی خودرو تا پایان سال جاری 

خبر داد.
به گــزارش خبرگزاری مهر، ســیدرضا 
فاطمی امین با حضــور در برنامه صف 
اول در رابطه با حذف قرعه کشی خودرو 
اظهار کــرد: محصولات ســایپا از قرعه 
کشی خارج شــده اند. در ایران خودرو 
هم هایما خارج شده و تارا هم به زودی 
خارج می شــود. البته تا پایان سال قرعه 
کشی خودرو حذف خواهد شد. علاوه بر 
این برنامه تولیدی شرکت ها و واردات در 
کنار هم می تواند عرضه و تقاضا را متعادل 

کند.
فاطمــی امیــن در خصــوص واگذاری 
خودروسازها، گفت: طبق دستور رئیس 
جمهور قرار بود واگذاری خودروسازها تا 
آخر شهریور تعیین تکلیف شود. واگذاری 
مهم اســت اما اگر واگذاری نادرســت 
انجام شود شرکت ها بعد از چند سال با 
انبوهی از بدهی دوباره تحویل دولت داده 
می شوند مثل هپکو. خودروسازی ها ۱۰۰ 
برابر هپکو هستند و اگر چالشی در حوزه 
واگذاری ایجاد شود ۱۰۰ برابر خواهد بود. 
قیمت گذاری این شرکت های خودروساز 
انجام شــده و در این مســیر 7۰۰ ابلاغ 

کارشناسی رسمی صورت گرفته است.
وی افزود: باید توجه شود که چگونه این 
شرکت ها واگذار شود تا ساختار صنعت 
خودرو اصلاح شود به این منظور به مدل 
6 لایه رســیدیم. در بحث واگذاری این 
شــرکت ها در مرحله نهایی مذاکرات با 

سازمان خصوصی سازی هستیم.
 رشد 2۸۰ درصدی تولید 

خودروی کامل
فاطمی امین در ادامه مهمترین شاخص 
در اقتصاد را تولید عنوان کرد و گفت: بر 
اساس گزارش مرکز آمار در ۳ ماهه اول 
امسال رشد تولید در بخش صنعت 5.۱ 
درصد بوده است. در 5 ماهه اول امسال 
نیز شاخص تولید در شرکت های صنعتی 

بورسی 6.7 درصد رشد داشته است.
وی با اعلام اینکه امسال خودروی ناقص 
کــف پارکینگ نداریم، افــزود: در فولاد 
۱۰ درصد، خودروی سواری کامل ۲8۰ 
درصد، اتوبوس و ون ۱۴۰ درصد، ظروف 
۱۳ درصد رشد تولید داشته ایم. در روغن 
نباتی نیز تولید منفی بوده اما در واحدها 
کمبود نداشتیم و این نشان می دهد سال 

گذشته این کالا قاچاق می شد.
وزیر صمت اضافه کرد: میزان مصرف برق 
در صنایع ۱۳ درصد رشــد داشته و این 

نشان دهنده رشد تولید است.
وی با تأکید بر اینکه صادرات ما همیشه 
بــه نفت گره خورده بــود و نفت در تراز 
تجــارت خارجــی و در بودجه دولت اثر 
می گذارد، تصریح کــرد: در حال حاضر 
به جایی رســیدیم که تراز تجارت بدون 
نفت کشــور به صفر نزدیک می شود به 
نحوی که در 6 ماهه اول سال ۲6 میلیارد 
 دلار واردات و ۲۴ میلیــارد دلار صادرات 

داشته ایم.
فاطمی امین گفت: باید تمرکز ما صادرات 
کالاهای دانش بنیان، تجهیزات پزشکی 
و کاتالیست باشد. علاوه بر این صادرات 
در 6 ماه اول امســال از نظر ارزشی ۱۳ 
درصد رشد داشته است اما رشد صادرات 

کالاهای صنعتی ۳۰ درصد بود.

وی به پیمان شــانگهای نیز اشاره کرد و 
افزود: یک چهارم کل خشکی های دنیا، 
۴۰ درصــد جمعیت جــوان دنیا، یک 
سوم رشــد اقتصادی جهان و بزرگترین 
مصرف کننــده و تولید کننــده انرژی 
دنیا در کشــورهای عضو شانگهای است 
و این موارد قدرتی به شانگهای می دهد 
که تصمیمات آن بین المللی باشــد نه 

منطقه ای.
پیشنهاد ایجاد کانال مالی بدون دلار و 
یورو در سازمان همکاری های شانگهای

فاطمی امین گفت: بعــد از اینکه دو بار 
پیشنهاد عضویت ما در شانگهای پذیرفته 
ارتباطات  امســال پذیرفته شــد.  نشد 
اقتصادی، فرهنگی و سیاسی به ما کمک 
می کند کار را توسعه دهیم. پیشنهاد شد 
کانال مالی بدون دلار و یورو ایجاد کنیم 
که مورد استقبال اعضا قرار گرفت. البته 
اوراســیا هم مهم اســت و تعرفه ها بین 

کشورهای عضو صفر است. علاوه بر این 
امســال 9 دور مذاکره شده و قرار است 
حداکثر تا یک ســال آینده به اوراســیا 

بپیوندیم.
پارسال 1۰ هزار میلیارد تومان حقوق 

دولتی معادن دریافت شد
وزیر صمت با اعــلام اینکه معدن نقطه 
شروع تولید است که در این بخش بیشتر 
در حوزه شناســایی و اکتشــاف ذخایر 
معدنی عقب ماندگی داریم، اظهار کرد: 
ما به درستی کشور را اکتشاف نکرده ایم. 
ذخایر ســنگ آهن برای ۱5 سال آینده 
بیشتر اکتشاف نشده است. از مهر سال 
گذشته اقداماتی شــروع شده و مناطق 
کشور را به ۳ قســمت تقسیم کردیم و 
تا ســال ۱۴۰۳ باید در مناطق یک و ۲ 

ذخایر معدنی اکتشاف شود.
فاطمی امین اضافه کرد: باید به ســمتی 
برویم که فرآوری بیشتری داشته باشیم. 
در حال حاضر خام فروشــی معدنی یک 
درصد است که معقول است اما به جای 
شمش فولاد باید ورق صادر کنیم. تمرکز 

ما این اســت که کالاهای معدنی تا حد 
امکان فرآوری و با ارزش افزوده بیشتری 
صادر شــود. البته معادن غیر فعالی هم 

داریم که باید سریع تر فعال شوند.
وی با بیان اینکه ۴ هزار معدن غیرفعال 
در بخــش غیر فلزی و معــادن مصالح 
ســاختمانی داریم، گفت: در دسته اول 
معادن فلزی تمامی معادن بزرگ به جز 
یک معدن فعال هســتند اما 5۰ درصد 
معادن مصالح ســاختمانی غیر فعالند. 
قرار شــده معادن غیر فعال را به مزایده 
بگذاریم که از شــنبه شروع شده و بیش 
از 5 هزار پروانه بهــره برداری به مزایده 

گذاشته شده است.
وزیر صمت اعلام کرد: سال گذشته ۱۰ 
هزار میلیارد تومان درآمد از محل حقوق 
دولتی معادن دریافت شد که امسال ۱9 
هزار میلیــارد تومان دریافت شــد. در 
معادن فلزی مانند مس و ســنگ آهن 

نیز به جز یک مورد معدن غیر فعال به 
دلیل تخلف، تمامی معادن فعال هستند 
و حتی بیش از ظرفیت برداشت دارند. 
در معادن غیر فلزی مثل ســیلیس ۲۰ 
درصد معدن غیر فعال داریم. در حوزه 
مصالح ســاختمانی که عمدتــاً معادن 
کوچک هستند، غیر فعال زیاد داریم که 
یکی از پروژه های ما فعال سازی معادن 

کوچک است.
فاطمی امین با اشاره به اینکه در 6 ماهه 
اول امســال تولید ماشین آلات معدنی 
۱۰۰ درصــد افزایش پیدا کرده اســت، 
افــزود: 9 پروژه شــروع شــده که یکی 
نوسازی و بهســازی واحدهای تولیدی 
است و همزمان با آن نوسازی و بهسازی 
ماشین آلات را هم در دستور کار داریم. 
با همکاری بانک مرکزی 5۰ هزار میلیارد 
تومان برای نوسازی و بازسازی بنگاه های 
صنعتی تخصیص داده می شود. تمرکز ما 
بازسازی ماشــین آلات واحدهایی است 
که باعث افزایش کیفیت و کاهش هزینه 

تولید شود.

لازمه تحقق دولت هوشمند ایجاد 
تغییرات داخل خود وزارت صمت است

وی تأکید کرد: برای رســیدن به دولت 
هوشــمند تا داخل وزارت خانه را تغییر 
ندهیم اتفاق نمی افتــد. در داخل وزارت 
خانه ســامانه پایش طراحی کردیم که 
تمامی متغیرهــای کلان حوزه صنعت، 
معــدن و تجارت رصد و بــر مبنای آن 
برنامه ریزی می شود. البته به شاخص هایی 
در مورد فعالیت کسب و کارها می رسیم 
که بــه مســئولان وزارت صمت کمک 
می کند هوشمندانه عمل کنند و متمرکز 

بر اهداف باشند.
وزیر صنعت اضافه کرد: در این ســامانه 
تمام داده هایی که در بخش صمت لازم 
اســت حاکمیت بداند داشبورد و منظم 
می شــود. مثــلًا در بــورس کالا قیمت 
پت چقدر اســت و روزانه رصد می شود. 
از طریق همین سیســتم، بازار فولاد در 
سال گذشته تنظیم شــده است. زمانی 
هوشــمند هســتیم که ۳ ماهه آینده را 
پیش بینی کنیم. از بین ۳۰۰ داشــبورد 
سامانه پایش ۱7۰ داشبورد کامل شده 
و تا آخر آبان تکمیل می شود. در اقتصاد 
دانش بنیان باید وزارت خانه دانش بنیان 

باشد.
امروز 2۴۰ میلیون قطعه لوازم یدکی کد 

رهگیری دارند
وی در خصوص ســامانه جامع تجارت 
هم به ارائه توضیحاتی پرداخت و افزود: 
ســامانه جامع تجارت توسعه پیدا کرده 
و کامل شــده اســت؛ به طور مثال کد 
رهگیری اجرایی شد و امروز ۲۴۰ میلیون 
قطعه لوازم یدکی کد رهگیری دارند. در 
سامانه شفافیت در فروشگاه ها، 5 هزار و 
6۰۰ فروشگاه اطلاعات را ثبت کرده اند و 
تا آخر ســال به ۲۰۰ هزار فروشگاه ارتقا 
می یابد کــه از احتکار و گران فروشــی 

جلوگیری می کند.
وزیر صمت بــا اعلام اینکه روندها برای 
رســیدن به افق ۱۴۰۴ مثبت اســت، 
گفت: سال گذشــته هدف صادرات ۴5 
میلیارد دلاری بود کــه به ۴8 میلیارد 
دلار رسیدیم. امســال 5۰ میلیارد دلار 
هدف گذاری شــده که تا پایان سال به 
بیشــتر از این میزان می رسیم.صادرات 
75 هــزار میلیــارد دلاری تــا ۱۴۰۴ 
هدف گذاری شــده که بــه آن خواهیم 
رســید ضمن اینکه ترکیب صادرات را 

هم عوض می کنیم.

سپرده های بانک ملت به رقم بی سابقه ۸۶۳.۰۰۰ میلیارد تومان رسید
بانک ملت گــزارش عملکرد یک ماهه منتهی 
به پایان شــهریورماه امسال را منتشر کرد که 
براساس این گزارش، مانده سپرده های این بانک 
در پایان نیمه اول ســال به حدود 8.6۳5.۲85 
میلیارد ریال افزایش یافته است.به گزارش مهر 
به نقل از روابط عمومی بانک ملت، این بانک که 
با نماد وبملت و ســرمایه نزدیک به ۲6۲.۰۴۳ 

میلیارد ریال از بانک های فعال در بازار سرمایه 
کشور محسوب می شود، در شهریورماه مبلغی 
بالغ بر ۳6.۰۰8 میلیارد ریال و در 6 ماهه ابتدای 
سال بیش از ۲۲5.۲۱5 میلیارد ریال به سپرده 
گذاران، سود پرداخت کرده است. این گزارش 
حاکی است، درآمد بانک ملت از محل اعطای 
تسهیلات در یک ماهه شهریور ۱۴۰۱ مبلغی 

نزدیک به 76.۱75 میلیارد ریال و در نیمه اول 
سال مبلغی حدود ۳9۱.9۴۳ میلیارد ریال بوده 
است.همچنین در شهریورماه سال جاری، درآمد 
ســپرده گذاری وبملت بیش از 6.796 میلیارد 
ریال، درآمد اوراق بدهی این بانک بالغ بر 5.۱۳9 
میلیارد ریال و درآمد کارمزد آن بیش از 6.۴۰۱ 

میلیارد ریال گزارش شده است.

فعلا تغییری در واریز یارانه ها ایجاد 
نمی شود

آنطور که سخنگوی دولت گفته اســت فعلا تغییری در نحوه واریز 
یارانه ها ایجاد نخواهد شد و یارانه به صورت ماهانه پرداخت می شود.

به گزارش خبرنگار مهر، علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت امروز 
در نشســت خبری در مورد یارانه ها توضیحاتی ارائه کرد. آنطور که 
بهادری جهرمی گفته اســت »در حال حاضر هنوز زیر ســاخت ها 
برای اجرای طرح کالابرگ فراهم نیســت و یارانه ها به صورت ماهانه 

پرداخت خواهد شد.«
بنابرایــن طبــق آنچــه که 
ســخنگوی دولــت گفته تا 
زمانی که زیرساخت ها فراهم 
نشود همچنان هر ماه یارانه 
۳۰۰ و ۴۰۰ هــزار تومانی به 
حساب سرپرستان خانوار در 

موعد بیستم هر ماه واریز خواهد شد.
به گزارش مهر، پس از فراز و فرودهای بسیار نهایتاً دولت سیزدهم به 
دلیل مفاسد شکل گرفته و تضعیف زنجیره تولید، تصمیم به حذف 
ارز ترجیحی و تخصیص آن به شــکل دیگری گرفت که با توجه به 
وضعیت اقتصادی کشور، مقرر شد به منظور جلوگیری از ورود آسیب 

به معیشت مردم، از خانوارها حمایت شود.
بــه همین منظور دولت تصمیم گرفت در ماه های ابتدایی حذف ارز 
ترجیحی یارانه نقدی را به 9 دهک درآمدی بدهد که بر همین اساس 
قرار شد با اصلاح نظام پرداخت یارانه ها، یارانه جدید برای 7۲ میلیون 
نفر )۲۳ میلیون خانوار( واریز شود که برای سه دهک اول ۴۰۰ هزار 

تومان و برای دهک های بین چهار تا 9 نیز ۳۰۰ هزار تومان است.
از سویی دیگر نیز قرار بر این بود که از پایان تیرماه زیرساخت اعطای 
کالابرگ الکترونیک فراهم شــده تا این طرح جایگزین یارانه نقدی 

شود.

خبر

صادرات ما همیشه به نفت گره خورده بود و نفت در تراز تجارت 
خارجی و در بودجه دولت اثر می گذارد ولی در حال حاضر به جایی 
رسیدیم که تراز تجارت بدون نفت کشور به صفر نزدیک می شود به 
نحوی که در ۶ ماهه اول سال ۲۶ میلیارد دلار واردات و ۲۴ میلیارد 

دلار صادرات داشته ایم
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رهبر معظم انقلاب فرمودند: تا هنگامی که ملت 
در مســیر نظام اسلامی و ارزش های دینی قرار 
دارد، دشــمنی ها ادامه خواهد داشت و تنها راه 

علاج آن ایستادگی است .
به گــزارش خبرگزاری مهر، حضــرت آیت الله 
خامنه ای صبح امروز )چهارشنبه( در دیدار رئیس 
و اعضای دوره جدید مجمع تشخیص مصلحت 
نظام، مجمع را به لحاظ حضور افراد نخبه و مجرّب 
و نگاه همه جانبه به مسائل کشور و وظایف اساسی 
که بر عهده آن است، مجموعه ای بسیار مهم برای 

جمهوری اسلامی است.
رهبــر انقلاب اســلامی همچنین با اشــاره به 
قضایای اخیر، اغتشاش های پراکنده را طراحی 
انفعالی و ناشیانه دشمن در مقابل پیشرفت ها و 
حرکت های ابتکاری و بزرگ ملت ایران خواندند 
و تأکید کردند: تا هنگامی که ملت در مســیر 
نظام اسلامی و ارزشــهای دینی قرار دارد، این 
دشــمنی ها ادامه خواهد داشت و تنها راه علاج 
آن ایستادگی است و مسئولان کشور نیز مراقب 
باشند اینگونه مســائل آنها را از مسئولیت ها و 
وظایــف اصلی در عرصه داخلــی و خارجی باز 

ندارد.
حضرت آیت الله خامنه ای با تشکر از تلاش های 
اعضا در دوره قبلی مجمع بخصوص جلســات 
متراکم درباره سیاســت های کلی برنامه هفتم، 
و همچنین با گرامیداشــت یــاد اعضای فقید 
به ویژه مرحوم آیت الله هاشمی شاهرودی، مجمع 
تشــخیص مصلحت گفتند: مجمع هم از لحاظ 
حضور افراد نخبه و مجرّب در آن، و هم به علت 

وظایف مهم آن، جایگاهی والا و برتر دارد.
ایشــان مهمترین مســئولیت مجمع را وظیفه 
»تشخیص مصلحت« خواندند و گفتند: مسئله 
مصلحت جزو مسائل درجه یک نظام، و به تعبیر 
امام بزرگوار به قدری مهم است که غفلت از آن 

گاهی موجب شکست اسلام می شود.
رهبــر انقلاب، معرفی و معنا کردن »مصلحت« 
در مقابــل »حقیقت و حکم شــریعت« را غلط 
دانســتند و با تأکید بر اینکه لازمه تشــخیص 
صحیح، شــناخت موضوع و شناخت مصلحت 
است، افزودند: در تعیین مصلحت باید به شیوه ای 

عمل شود که کاملاً اطمینان بخش باشد.
حضرت آیت الله خامنه ای همچنین اعتبار قوانین 
مورد بررســی در مجمع را تا زمان جاری بودن 
مصلحــت دانســتند و خاطرنشــان کردند: در 
موضوع سیاست های کلی نیز نباید نگاه افراطی 

یا تفریطی داشــت زیرا هم گنجاندن مســائل 
آرمانــی و هر چیز مفید برای کشــور به عنوان 
سیاســت کلی نادرست است هم جزیی نگری و 
تعیین بعضی کمیّت ها و وارد شدن در جزئیات 

اجرایی و تقنینی.
رهبر انقلاب تعریف صحیح از سیاست های کلی 
را »چارچوبــی روزآمد و جهت دهنده به قوانین 
و امور اجرایی به منظور دســتیابی به اهداف« 
خواندند و افزودند: بعضی از سیاست ها، ماندگار، 
اما برخی دیگر مختص یک دوره خاص و نیازمند 

به روزرسانی هستند.
ایشــان وظیفــه نظــارت بــر حُســن اجرای 
سیاســت های کلی را مسئله ای ظریف دانستند 
و گفتند: گاهی شکایت می شود که این نظارت 
موجب قفل شــدن کارها می شود در حالی که 
ملاحظــات و قواعد حقوقی بایــد به گونه ای در 
نظر گرفته شــود که نظارت در عین جلوگیری 
از انحرافِ جهت گیری هایِ قانونگذاری و اجرایی، 

موجب توقف یا تأخیر در امور نشود.

»اثربخشی سیاست های کلی« نکته پایانی مورد 
اشاره رهبر انقلاب در این بخش بود.

حضرت آیــت الله خامنه ای در ادامه به قضایای 
اخیر و برخی اغتشــاش های پراکنده اشاره و به 
اعضای مجمع تشخیص مصلحت به عنوان افراد 
تأثیرگذار در اصلاح امور و خنثی کردن نقشــه 
دشمن، توصیه کردند در قبال این مسائل توجه 

کافی داشته باشند و از این مسائل عبور نکنند.
ایشــان با تأکید بــر اینکه در حــوادث اخیر، 
نقش و دخالت دشــمن برای همه و حتی برای 
صاحب نظران بی طرف خارجی روشــن و آشکار 
است، افزودند: این قضایا یک موضوع خودجوش 
درونی نیست البته ممکن است از برخی زمینه ها 
استفاده کرده باشند اما اقدامات دشمن همچون 
تبلیغات، تلاش برای اثرگــذاری فکری، ایجاد 
هیجان، تشویق و حتی آموزش راه های ساخت 

مواد آتش زا، اکنون کاملًا واضح و آشکار است.
رهبر انقلاب، نکته مهم در این قضایا را »انفعالی 
و واکنشــی بودن حرکت دشمن« برشمردند و 

خاطرنشــان کردند: ملت ایران در فاصله زمانی 
کوتــاه، حرکت های بزرگی انجــام داد که ۱8۰ 
درجه در نقطه مقابل سیاســت های اســتکبار 
جهانی بود و آنها ناچار به عکس العمل شــدند و 
در همین چارچوب با برنامه ریزی و صَرف پول، 
افرادی از جمله برخی سیاسیون در آمریکا، اروپا 

و برخی نقاط دیگر را به میدان آوردند.
حضرت آیت الله خامنه ای گفتند: این حرکت های 
عظیم نشــان داد ملت ایران عــلاوه بر اینکه با 
نشاط، متدینّ و پایبند به ارزشها و مسائل دینی 
اســت و کشــور نیز حرکت رو به جلو خود را با 

شتاب ادامه می دهد.
حضرت آیت الله خامنه ای حضور میلیونی جوانان 
در راهپیمایــی اربعین و حرکت های مؤمنانه را 
نمونه ای از تدینّ، دین باوری و حرکت های بزرگ 
ملت ایران برشــمردند و افزودند: در واقع ابتکار 
به دســت ملت ایران بود و دشــمن مجبور به 
عکس العمل ناشیانه و ابلهانه و برنامه ریزی برای 

اغتشاش شد.

رهبر انقلاب اسلامی با تأکید مجدد بر متفاوت 
بودن حکم کســانی که به خیابان هــا آمدند، 
خاطرنشــان کردند: برخی از این افراد یا عامل 
دشمن هستند یا اگر عامل هم نباشند هم جهت 
با دشمن هستند و برخی هم افراد هیجان زده 
هستند. در مورد دســته دوم باید کار فرهنگی 
انجام گیرد اما درخصوص دسته اول، مسئولان 
قضائی و امنیتی باید وظیفه خود را انجام دهند.

حضرت آیت الله خامنه ای گفتند: اینکه برخی 
می گویند فضا را امنیتی نکنید بله ما هم موافق 
هســتیم و تا آنجایی که ممکن است فضا نباید 
امنیتی شــود اما کار فرهنگی جای خود و کار 

قضائی و امنیتی هم در جای خود.
ایشــان تأکید کردند: تا زمانــی که ملت ایران، 
پرچم اســلام را به دســت گرفته و همراه نظام 
اسلامی است، این دشمنی ها به اشَکال مختلف 
ادامه پیدا خواهد کرد و تنهــا راه علاج آن نیز 
ایستادگی است البته اینگونه نیست که بگوییم 
حرکت در مسیر اسلام، برای ما از جانب شیاطین 
دردسر درست کرده است زیرا آنهایی هم که در 
مسیر اسلام نیستند به نحو دیگری دچار دردسر 

از طرف شیاطین هستند.
رهبر انقلاب اسلامی خاطرنشان کردند: ایستادگی 
مــا در مقابــل طراحی ها و دردسرســازی های 
شــیاطین موجب توقف نمی شود و زمینه ساز 

حرکت رو به جلو می شود.
حضرت آیت الله خامنــه ای یک توصیه نیز به 
مسئولان کشــور کردند و گفتند: مراقب باشید 
این مسائل حواس شما را پرت نکند و از کارهای 

اصلی و اساسی باز نمانید.
ایشــان افزودند: ســازندگی ها و کارهای بزرگ 
اجرایــی و قانون گذاری هــای کارآمد و کارهای 
بزرگ قضائی و مسائل مهم در سیاست خارجی 
نباید معطوف به این حوادث جزئی شــوند و به 

لطف خدا اینگونه هم نخواهد شد.
ایشان در پایان سخنان خود تأکید کردند: ما به 
وعده الهی مبنی بر پیروزی قطعی یقین داریم و 

حتماً کمک الهی همراه ما خواهد بود.
پیش از ســخنان رهبر انقلاب اسلامی، آیت الله 
آملی لاریجانی رئیس مجمع تشخیص مصلحت 
نظام گزارشی از جدیت و اشِراف اعضای مجمع و 
اقدامات آن در زمینه تشخیص مصلحت، بررسی 
سیاســت های کلی و حل معضلات و همچنین 
اقدامات هیأت عالی نظارت در دوره گذشــته و 

برنامه های پیشِ رو در دوره جدید بیان کرد.

رهبر انقلاب در دیدار اعضای مجمع تشخیص:

راه علاج دشمنی ها، ایستادگی است


